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Jan Hrdlička 18. října 2023

Poučení z kauzy Wollner. Konec kumulace funkcí i zcela
nová pozice, rozhodlo nové vedení ČT

echo24.cz/a/H3MfD/zpravy-domov-pouceni-wollner-kumulace-funkci-nova-pozice-rozhodla-ct

PRAVIDLA NA PRACOVIŠTI

Sídlo České televize na Kavčích horách, ilustrační snímek. Foto: Jan
Zatorsky
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Česká televize pod novým generálním ředitelem Janem Součkem
přistoupila k některým změnám na pracovišti, které by do budoucna
měly pomoci zamezit kontroverzím, jakou byla kupříkladu kauza
reportérů Marka Wollnera a Nory Fridrichové. Součkovo vedení jde
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nově mimo jiné proti tomu, aby jeden člen managementu zastával více
pozic, deníku Echo24 ČT také řekla, že pracuje na úplně nové pozici,
která by případné potíže uvnitř redakcí řešila.

„Pokud jde o tým Reportérů ČT a Marka Wollnera, musím říci, že
protokoly obsahují popisy situací, se kterými jsem se za 30 let své
profesní dráhy v médiích nikdy nesetkal a které považuji
za nepřijatelné,“ prohlásil nedávno Souček, když nahlédl do spisů
komise, která se věci věnovala.

Echo Porada: Je útok na Izrael útok na naši civilizaci? Speciální host Tomáš
Pojar

Echo24 , 12. října 2023

Celá kauza před časem odstartovala textem novinářky Markéty
Dobiášové, která zveřejnila informace o Wollnerově údajně nevhodném
chování na pracovišti. Dobiášová napsala, že šéf pořadu Reportéři ČT
v minulosti mimo jiné „chtěl, abych mňoukala, než mi schválí scénář“.

Kumulace funkcí a další možnosti

Souček pak po svém příchodu oznámil, že chystá změny, které by
do budoucna podobnému chování měly zabránit. „Nově je
připravováno externí místo, kam se budou moci zaměstnanci obracet,
pokud se budou cítit vystaveni šikaně nebo nevhodnému chování
ze strany kolegů či nadřízených a zároveň se obávají, že by jejich
oznámení nezůstalo v rámci České televize anonymní a oni tak nebyli
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náležitě ochráněni. S ohledem na skutečnou funkčnost a efektivitu je
vznik tohoto kontaktního místa aktuálně v procesu vývoje,“ sdělil
redakci Radek Konečný z tiskového oddělení ČT.

Matrix Lenky Zlámalové: vládu ničí zdražování, voličům nic nevadí víc

Echo24 , 16. října 2023

Televize rozhodla ještě o jedné změně. „Zároveň, a to v reakci
na kauzy z konce loňského roku, při úpravách struktury managementu
důsledně dbáme na oddělení pozic v organizační struktuře. Právě
kumulace pozic v jedné osobě dříve vedla k nefunkčnosti pojistek
celého systému,“ dodal Konečný.

Podle něj zaměstnanci už teď mohou využít služeb psychologa, obrátit
se na ombudsmana ČT, případně sáhnout po platformě Nenech to být,
prostřednictvím které je možné podnět zaslat anonymně.

Soudní spor

Bývalý šéfredaktor reportážní publicistiky České televize Wollner
před několika dny oznámil, že bude Markétu Dobiášovou žalovat.
"Rozhodl jsem se žalovat Markétu Dobiášovou za její článek
o mňoukání, který odstartoval mou profesní likvidaci v České televizi,“
uvedl na sociálních sítích.

Lidé žijí bez sexu. Když ženy říkají Ano, muži říkají Ne

Tereza Matějčková , 14. října 2023

O NOVÉ SEXUÁLNÍ REVOLUCI
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Interní vyšetřovací komise, kterou následně vytvořil nyní už bývalý
ředitel ČT Petr Dvořák z odborníků na právo, personalistiku a řešení
stížností a která vyslechla tři desítky zaměstnanců a externích
spolupracovníků, nezjistila žádné informace vedoucí k podezření, že
mohl být spáchaný jakýkoliv trestný čin. Případ řešila i česká policie,
dospěla ke stejnému závěru. Dlouholetý šéf Reportérů ČT několikrát
obvinění odmítl. Po dohodě s vedením ale Českou televizi letos v lednu
opustil.

Podobná nařčení mířila i na hlavní tvář pořadu 168 hodin Noru
Fridrichovou, tam šlo spíše o takzvaný bossing. U ní komise
konstatovala, že se nedopustila šikanózního jednání vůči ostatním
členům redakce, mezi ní a Wollnerem nicméně vznikl spor. Souček
studoval i její případ, podle něj ze zjištění komise vyplývá, že šel řešit
dohodou. U Wollnera mluvil o některých problematických jednáních.

„Komise konstatovala, že k nim s nejvyšší mírou pravděpodobnosti
došlo. Lidsky mě mrzí, že v ČT mohl mít tento způsob jednaní prostor,“
uvedl nový šéf veřejnoprávní televize.

„Doktoři jsou k zabití, ale bez nich to nejde“

Daniel Kaiser , 12. října 2023

EXMINISTR ZDRAVOTNICTVÍ HEGER:
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Wollner se proti tomu ohradil. „Vím, že důvody, proč se k tomu pan
ředitel vrací, rozhodně nejsou žádná potřeba hledat spravedlnost, ale
donekonečna hanobit mé jméno. Ve slušné společnosti příběh končí
tím, když policie oznámí, že se nestal ani trestný čin, ani přestupek.
Navíc nevyužil příležitosti se ve věci znovu nebabrat, když jsem
z televize – na rozdíl od mé kolegyně Nory Fridrichové – dávno
odešel,“ sdělil redakci Echo24.

Další kroky vůči vedení ČT ale teď Wollner podle svých slov nechystá.
„Tím bych to zatím uzavřel,“ uvedl. V České televizi strávil 23 let, z toho
17 let v redakci zpravodajství.

Markéta Dobiášová v pozdějším vyjádření uvedla, že si
za zveřejněným textem stojí. „Jsem samozřejmě připravená i na soud
s Markem Wollnerem. A možná je to i dobře. Prostřednictvím soudních
líčení se veřejnost může dozvědět všechny, i dosud nezveřejněné
informace a souvislosti. „A k té profesní likvidaci – nenapadlo mě
považovat se za tak významného hybatele personálních procesů
v České televizi. Co do vlivu na vedení ČT mi Marek Wollner lichotí
příliš. S někdejším generálním ředitelem Dvořákem se osobně
neznáme,“ prohlásila.

Sdílet:
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ČT novináři sexuální obtěžování
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